



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-12-12

Tid: 12:13

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON TILL §6 STYRETS UPPBYGGNAD
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
VICE ORDFÖRANDE SNF	PONTUS LINDGREN
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON

§1 **Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:13!

§2 **Val av justerare** Elin 'Lo' Ekstedt väljs till justerare.

§3 **Val av sekreterare** Mikael Eriksson väljs till sekreterare.

§4 **Adjungeringar** Inga adjungeringar föreligger.

§5 **Runda bordet**

§5.1 *Kärnstyret*

Alexander: Mår bra men är lite trött mentalt. Det var workshop i fredags angående sektionens åsiktsprogram, kul att så många kom. Utifrån workshopen ska han försöka skriva ihop något konkret till nästa vecka. Har också varit på möte med GS om hur deras styre och verksamhet ser ut

Marcus: Inget särskilt förutom möte med arbetsgruppen för Focus. Kommer en enkät om det man gärna får svara på.

Elin E: Också varit på workshop och möte med GS. Planerat utbildningar.

Elin G: Varit med på workshopen vilket var roligt men inget mer.

Elias: Möte med arbetsgruppen för Focus.

Jakob: Tror han var på workshopen. Det bekräftas av andra. Vet han var på programråd och skickat nyhetsbrev.

§5.2 *DP*

Preppar julbord, det går okej. Lite före i schemat men har också glömt att tina revbenen.

§5.3 *F6*

Det är okej med F6. De hade bastu i helgen vilket var lyckat och kul. Nu i eftermiddag är det matfix till sektmötet ikväll. Julfrukosten rullar också på. Ska ha möte med JämK och VSO om gasquerådet.

§5.4 *FnollK*

Arrade sista asp-arret i söndags. Nu planeras det inval och allt som hör därtill.

§5.5 *SNF*

Pluggkväll igår med god uppslutning. Efter maten försvann dock mycket folk. Har varit med och diskuterat omläggning av vissa masterprogram där CAS och ENM ser ut att bli rätt lika varandra.

§5.6 FARM

Inte gjort så mycket nu. Ska utvärdera mässan och planera överlämning. Taggar inval ikväll.

§6 Styrets uppbyggnad

I kallelsen skickades det ut ett dokument med två förslag om olika uppbyggnader av styret. Det första förslaget går ut på att ha kvar nuvarande struktur men involvera kommittéordförandena mer i styrets arbete, som i dagsläget mestadels görs av kärnstyret, som möte med PA, skriva motionssvar, skriva verksamhetsplan, ta fram policy och närvara på teambuilding. Kärnstyret skulle då ta på sig att ge tydlig arbetsfördelning av uppgifter. Dock ej under arbetsintensiva perioder som mottagning, pubbrunda, Gasque, ET-raj, julbord etc.

Det andra förslaget går ut på att styret endast skulle bestå av kärnstyret och att Vice ordförande istället håller i ett sektionsråd varannan vecka där alla sektionsföreningar och kommittéer är representerade. Istället för SNF:s ordförande skulle en ny post med ansvar för utbildningen tillsättas i styret. Detta är hur GS styre är uppbyggt i dagsläget eftersom deras studienämndsordförande inte hade tid att sitta i styret också.

Det diskuteras för- och nackdelar med båda systemen. I det första förslaget hade vi behövt öka arbetsbelastningen hos kommittéordförandena som redan är bland de mest aktiva på sektionen vilket inte känns önskvärt. För det andra systemet uppstår komplikationer med exakt hur policys ska röstas igenom och hur incidenter ska hanteras.

Styret är dock överens om att båda förslagen har bra punkter som borde arbetas vidare på. Styremötena blir mer givande när alla känner varandra bättre och att teambuilding i styret därför borde prioriteras högre i framtiden. Även idén med ett sektionsråd för att ha en informationskanal mellan sektionsföreningarna och styret anses vara bra.

En bakgrund till att man vill ändra på styrets sammansättning är att tidigare års kärnstyren anser att de varit för överarbetade för att kunna hinna med punkter i sin verksamhetsplan. Det har dock varit till stor del på grund av saker utanför kärnstyrets kontroll, som till exempel högskolan eller incidenter, där fler kärnstyretposter eller större engagemang från kommittéordförande nog inte hade gjort så stor skillnad. Nuvarande kärnstyre känner dock inte att deras arbetsbelastning är för hög.

Ett alternativ är att behålla nuvarande system men med mindre förändringar, som att göra teambuilding för nya styren eller nya kommittéordföranden till en mer naturlig del. Styret kommer jobba vidare med förslagen utifrån diskussionerna.

§7 Subventionering av mat

Fortsättning av diskussionen från förra veckan. Ca 10-20% av sektionens pengar läggs på att subventionera mat. Det sägs att subventionering av mat är inget dåligt i sig men det bör finnas ett syfte mer än att bara bjuda på mat. Exempel på bra subventioneringar som lyfts är fika på Focus som drar folk till sektionslokalen eller asp-luncher som informerar och får folk intresserade av att engagera sig. Det nämns några arrangemang som i dagsläget subventioneras men som nog skulle kunna subventioneras mindre eller inte alls, till exempel pluggkvällar eller Fabiola-kvällar. Tanken är att folk skulle komma även om man tog betalt självkostnadspris för maten, som på Gameboys spelkvällar.

Det nämns att äskningar borde följa samma riktlinjer som andra arrangemang, det vill säga att äskningar fortfarande bör kunna subventionera mat men det ska finnas ett tydligt syfte. Sektionsföreningar och andra sektionsaktiva borde också inkluderas i diskussionen. Inget beslut tas nu men styret har fått en bättre uppfattning om när och varför vi bör subventionera mat.

§8 Julavslutning

Glöggmingel hos Nils på tisdag, kul!



§9 Incidenthantering

Mötet går bakom stängda dörrar.

Beslut: Att stänga av en sektionsmedlem från nästa mottagning.

§10 Äskningar

Inga äskningar har inkommit.

§11 Övriga frågor

§11.1 SaFT i Umeå

Umeå har mailat om SaFT och vill veta hur många som ska komma. Det kommer vara 9:e-11:e maj.

§11.2 Sektmöte LP4

Resan till Umeå krockar med det sedvanliga datumet för sektmötet och ett sektmöte utan styret är inte optimalt. Hamnar sektmötet innan torsdagen måste nomineringar komma ut innan valborg vilket inte är önskvärt. Det diskuteras att eventuellt lägga sektmötet tidigt veckan efteråt istället, 12:e eller 13:e maj.

§12 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:06!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign